

أعزائي طلاب SACM-

هل تعلم انك كطالب SACM مؤهل للإلتحاق بأي من دورات تحضير الإختبارات للدراسات العليا في أي من مقرات kaplan؟  
kaplan تقدم في مقراتها دورات [GRE®](#), [GMAT](#), [MCAT](#), [LSAT](#), [PCAT](#), [DAT](#), ودورات [OAT](#) في جميع أنحاء البلاد. يمكنك الإطلاع أكثر على أي من برامجنا ويمكنك تحديد دورة تحضير الإختبار الذي ترغبه بالضغط على رابط إسم الإختبار أعلاه.

بمجرد تحديدك للدورة التي ترغبها وحتى تبدأ عملية الإلتحاق عليك ببساطة أن تكمل [إستمارة الإلتحاق الموجودة هنا](#). نرجو الوضع في الاعتبار أن SACM لا تدفع إلا للدورات المقدمة في مقراتنا

إذا لم تجد دورات متاحة في مقرات kaplan داخل إطار موقعك الجغرافي [تواصل معنا](#) ويمكننا العمل معك من أجل توفير دورة إختبار تحضير فقط لطلاب SACM. إنشاء الدورة يحتاج إلى ١٠ طلاب على الأقل.

للمزيد من المعلومات أو للحصول على إجابات يمكنك التواصل مع مستشار المنح الدراسية الدولية [grad.internationaladvisor@kaplan.com](mailto:grad.internationaladvisor@kaplan.com).  
إنضم على [الفيسبوك جروب](#) حصرياً للمنح الدراسية لطلاب المملكة العربية السعودية. هذا منتدى رائع للحصول على إجابات لكل أسئلتك حول التحضير للإختبار.

نتطلع للعمل سوياً قريباً!

Dear SACM students –

Did you know, as a SACM student, you are eligible to enroll in any of Kaplan Test Prep's on-site graduate school test preparation courses? Kaplan offers on-site courses for the [GRE®](#), [GMAT](#), [MCAT](#), [LSAT](#), [PCAT](#), [DAT](#), and [OAT](#) courses all over the country. You can learn more about any of our programs — and locate your desired test prep course — by clicking on the test names above.

Once you've located your desired course, to begin the enrollment process, simply complete the [enrollment application located here](#). Please bear in mind that SACM only pays for on-site courses.

If there are no on-site courses available within your geographic region, [let us know](#) and we can work with you to create a SACM Students only test prep course. The course needs a minimum of 10 students to be created.

For more information, or to have your questions answered, feel free to contact the Graduate International Scholarship Advisor at [grad.internationaladvisor@kaplan.com](mailto:grad.internationaladvisor@kaplan.com).  
And, [join our Facebook group](#) exclusively for Saudi Arabian Scholarship Students. This is a great forum for you to have all your test prep questions answered.

We look forward to working with you soon!

Have questions? Visit [kaptest.com](http://kaptest.com) or call

1-800-KAP-TEST.